
                                              

 
 
Schriftelijke vragen 
 
Informatie aan de bewoners van Brabant over de veiligheid 
Kerncentrales en de te nemen maatregelen bij gevaar 
 
Aanleiding: 

• De kernreactoren in België in Doel en in Tihange zijn de afgelopen maanden diverse malen 
stil gelegd vanwege diverse mankementen 

• De levensduur van de kernreactoren in Doel met 10 jaar zijn verlengd tot 2025 
• De FANC (federaalagentschap voor nucleaire controle) in België onlangs de oproep heeft 

gedaan om in heel België jodiumtabletten te verspreiden in plaats van alleen in de directe 
omgeving van Doel en Tihange 

• In de gemeenteraden van Roosendaal en Bergen op Zoom zijn moties unaniem aangenomen 
om te pleiten voor meer informatie over de veiligheidssituatie, meer inspraak en participatie 
bij beslissingen omtrent openhouden van de reactoren en duidelijke informatie over wat te 
doen bij een ongeluk 

• De burgemeester van de gemeente Beveren, waar Doel deel van uitmaakt licht bij ieder 
incident de bewoners van zijn gemeente daarover in 

• De bewoners van de grensgemeenten en elders in Brabant zijn zeer ongerust vanwege alle 
besluitvorming en berichtgeving rondom de kerncentrale in Doel vanwege de risico’s voor de 
algehele gezondheid  

• Gedeputeerde Staten hebben op vragen van o.a. GroenLinks het afgelopen jaar aangegeven 
dat de veiligheid van de kerncentrales in België de voortdurende de aandacht heeft  

• Gedeputeerde Staten heeft inmiddels bij brief d.d. 15/12/15 aan Milieuvereniging Benegora 
laten weten het van maatschappelijk belang te vinden om inspraak te krijgen op de 
verlengingsduur van de kernreactoren in Doel, maar vindt het nu om aannemelijke redenen 
geen geschikt moment een juridisch procedure c.q. technische procedure hiervoor te starten  

• Gedeputeerde Staten heeft aangeven haar zorgen te gaan uiten bij de Minister van I & M en 
bij de Belgische  federale overheid 

 

Vragen: 
1. Hoe worden de inwoners van Brabant goed en actueel geïnformeerd over de 

veiligheidssituatie met betrekking tot de kerncentrales en over wat te doen bij gevaar? 
2. Hoe worden de inwoners van Brabant goed en actueel geïnformeerd over wat te doen bij 

gevaar dat wordt veroorzaakt door de kerncentrales? 
3. Kan de GS ervoor zorgen dat op de website van de provincie Brabant actief en 

permanent wordt gecommuniceerd over de incidenten bij de kerncentrales en over wat 
te doen bij dreigend gevaar? (Net zoals in België de inwoners permanent worden 
geïnformeerd.) 

4. Kan GS aangeven of alle mogelijk te nemen veiligheidsmaatregelen zijn onderzocht en 
uitgevoerd?  

5. Kan GS aangeven of zij net als in België de verspreiding van jodiumtabletten in een groter 
gebied in Brabant adviseert? En zo nee waarom niet? 



                                              

 

6. Kan GS Provinciale Staten informeren over de status en aanpak van de veiligheid van de 
inwoners van Brabant in relatie tot de kerncentrales in Doel, Tihange in België en 
Borsele. En zo ja op welke termijn kan dit gebeuren? 

 
 
Mede namens, Jan Heijman, fractievoorzitter Lokaal Brabant  
 
 
Patricia Brunklaus,  fractievoorzitter van GroenLinks Brabant  
 
 
  
 


